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The proton and neutron electromagnetic structures, specified by strictly different
electric GE(s) and magnetic GM (s) form factors, in measurements of the total
cross sections of the electron–positron annihilation into nucleon–antinucleon pairs
are currently described by experimentalists with one “effective form factor”. In this
contribution we demonstrate some facts referring against the “effective form factor”
to be strict physical quantity as it is obtained by the false generalization of equality
|GE(s)| ≡ |GM (s)|, valid rigorously only at the nucleon–antinucleon threshold, to
the whole measured energy region.

Электромагнитные структуры протонов и нейтронов, определяемые строго
разными электрическим GE(s) и магнитным GM (s) формфакторами, в изме-
рениях сечения электрон-позитронной аннигиляции на нуклон-антинуклонные
пары в настоящее время описываются экспериментаторами одним «эффективным
формфактором». Демонстрируются некоторые факты, относящиеся к «эффектив-
ному формфактору», в пользу того, чтобы он был строгой физической величиной,
получаемой ложным обобщением равенства |GE(s)| ≡ |GM (s)|, справедливым
строго только на нуклон-антинуклонном пороге во всей области измеренных
энергий.
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